

Date / التاريخ: []

إدارة تراخيص النقل البري
Land Transport Licensing
Department

وزارة المواصلات
Ministry of Transport
دولة قطر • State of Qatar



طلب الموافقة المبدئية على / Preliminary Approval Request For

□ توصيل الطلبات للمنازل باستخدام التكنولوجيا الحديثة وأنظمة النقل الذكية

Home Delivery Service Using Advanced Technology & Smart Transportation Systems

الاشتراطات والمتطلبات

- To limit the operational contracts to the companies licensed to practice the home delivery business.
- To avoid signing contracts with individuals who own or rent private cars and are not licensed to practice the home delivery business.
- To safeguard the databases and information in such a way that protects their confidentiality against breaches and without prejudice to the Personal Data Privacy Protection Law (PDPPL),
- To immediately notify MOT's Land Transport Licensing Department in writing of any security breaches.
- To provide MOT's Land Transport Licensing Department with any information it requires and to abide by all instructions it issues from time to time.
- To provide MOT's Land Transport Licensing Department with the following via email on a monthly basis:
Photocopies of the contracts signed with home delivery companies, be them new contracts or any amendments introduced to existing ones.
Any data relating to violations or irregularities committed by contracted home delivery companies.
- Providing electronic systems and multimedia and smart apps necessary for land transportation services for using transportation modes.

- حصر التعاقدات التشغيلية مع الشركات المصرح لها بمزاولة نشاط توصيل طلبات المنازل.
- عدم التعاقد مع الافراد الذين يملكون أو يستأجرون سيارات خاصة وغير مصرح لهم بمزاولة النشاط.
- تأمين قواعد البيانات والمعلومات بما يحافظ على سريتها وعدم اختراقها وعدم الاخلال بقانون حماية البيانات الشخصية.
- الإخطار الفوري كتابياً لإدارة تراخيص النقل البري في وزارة المواصلات عند حدوث أية اختراقات أمنية.
- الالتزام بأي معلومات تصدر من قبل إدارة تراخيص النقل البري في وزارة المواصلات من وقت الى آخر.
- تزويد إدارة تراخيص النقل البري بوزارة المواصلات شهرياً عن طريق الايميل بالتالي:

- صورة من العقود المبرمة مع شركات توصيل طلبات المنازل التي يتم التعاقد معها أو أي تعديل قد يطرأ على هذه العقود.
- أية بيانات تتعلق بمخالفات أو تجاوزات من قبل شركات توصيل طلبات المنازل التي يتم التعاقد معها.
- توفير الأنظمة والوسائط الإلكترونية والتطبيقات الذكية اللازمة لتقديم خدمة النقل البري للبضائع باستخدام وسائل النقل البري.

اسم / Name:

التوقيع / Signature:

رقم البطاقة الشخصية / QID: